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Rada Powiatu Wołowskiego 
Radni-Sesja 

Protokół nr 65/23 

LXV Sesja w dniu 30 listopada 2023 r. 

Obrady rozpoczęto 30 listopada 2023 r. o godz. 14:00, a zakończono o godz. 17:47 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 16 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Borkowski  

2. Janusz Dziarski  

3. Artur Fojt  

4. Michał Gołąb  

5. Bartosz Granat  

6. Jarosław Iskra  

7. Stanisław Jastrzębski  

8. Kamil Jeżyna  

9. Janusz Kawalec 

10. Wacław Kwiek  

11. Maciej Nejman 

12. Kazimierz Pakulski 

13. Zbigniew Posacki  

14. Zbigniew Skorupa  

15. Józef Szumilas  

16. Urszula Wojtyło 

17. Anna Wróbel  

1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady otworzył LXV Sesję Rady Powiatu Wołowskiego w dnia 30 listopada 

2023 r.  

Przewodniczący Rady poprosił o sprawdzenie kworum.  

Przewodniczący stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczy 16 Radnych , nieobecnych 1. Rada 

Powiatu jest władna do podejmowania decyzji. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1.Artur Michałuszek – Skarbnik Powiatu 

2.Mec. Marcin Cichy – Obsługa Prawna Powiatu 

3.Krystyna Fesz – Chlebowska – Dyrektor Powiatowej Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej 

w Wołowie 

 

 

2. Przyjęcie proponowanego porządku. 
 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku. 
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3. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia. 

4. Wnioski i oświadczenia obywatelskie. 

5. Ocena stanu bezpieczeństwa sanitarnego powiatu wołowskiego za rok 2022. 

6. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na 

zbycie w drodze darowizny na rzecz Gminy Wińsko, prawa własności nieruchomości 

gruntowej zabudowanej, oznaczonej ewidencyjnie jako działka gruntu nr 552/2, o pow. 

0,0817 ha, położonej w granicach obrębu Wińsko, jednostka ewidencyjna Wińsko, 

stanowiącej własność Powiatu Wołowskiego. 

7. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia wysokości 

opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdów oraz wysokości kosztów w przypadku 

odstąpienia od usunięcia pojazdu na rok 2024. 

8. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia Programu 

współpracy Powiatu Wołowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz z podmiotami, o 

których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2024 r. 

9. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie powierzenia 

prowadzenia zadań publicznych w przedmiocie organizowania nauki zawodu dla uczniów 

szkół realizujących kształcenie zawodowe prowadzonych przez Powiat Wołowski. 

10. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Powiecie Wołowskim za rok szkolny 

2022/2023. 

11. Sprawozdanie Starosty z wykonywania uchwał Rady Powiatu i działalności Zarządu 

między sesjami. 

12. Informacja Przewodniczącego Rady na temat działalności w okresie międzysesyjnym. 

13. Interpelacje i zapytania radnych. 

16. Wnioski i oświadczenia radnych. 

14. Wolne głosy, komunikaty. 

15. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady poinformował o potrzebie rozszerzenia porządku obrad w dniu 30 

listopada 2023 r. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
Starosta Janusz Dziarski prosił o rozszerzenie porządku obrad o podjęcie dwóch uchwał.  

1. Rozpatrzenie oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Rady 

Powiatu Wołowskiego nr LVII/271/22 z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie budżetu Powiatu 

Wołowskiego na 2023 rok, który będzie stanowił 6 punkt porządku posiedzenia. . 

2. Rozpatrzenie oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Wołowskiego. 
 

Wobec braku głosów przystąpiono do głosowania nad zmianami: 

Głosowano w sprawie: 
Rozszerzenia porządku obrad o punkt: Rozpatrzenie oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w 

sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu Wołowskiego nr LVII/271/22 z dnia 29 grudnia 2022 

r. w sprawie budżetu Powiatu Wołowskiego na 2023 rok, który będzie stanowił 6 punkt 

porządku posiedzenia. .  

 

Wyniki głosowania 



 

3 

 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Borkowski , Janusz Dziarski , Artur Fojt , Michał Gołąb , Bartosz Granat , Jarosław 

Iskra , Stanisław Jastrzębski , Kamil Jeżyna , Janusz Kawalec, Wacław Kwiek , Maciej 

Nejman, Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki , Zbigniew Skorupa , Józef Szumilas , 

Urszula Wojtyło 

NIEOBECNI (1) 

Anna Wróbel  

 

Głosowano w sprawie: 
Rozszerzenia porządku obrad o punkt: Rozpatrzenie oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wołowskiego. .  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Borkowski , Janusz Dziarski , Artur Fojt , Michał Gołąb , Bartosz Granat , Jarosław 

Iskra , Stanisław Jastrzębski , Kamil Jeżyna , Janusz Kawalec, Wacław Kwiek , Maciej 

Nejman, Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki , Zbigniew Skorupa , Józef Szumilas , 

Urszula Wojtyło 

NIEOBECNI (1) 

Anna Wróbel  

 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia. 

4. Wnioski i oświadczenia obywatelskie. 

5. Ocena stanu bezpieczeństwa sanitarnego powiatu wołowskiego za rok 2022. 

6.{Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały 

Rady Powiatu Wołowskiego nr LVII/271/22 z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie budżetu 

Powiatu Wołowskiego na 2023 rok}. 

7. Rozszerzenie {Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wołowskiego.} 

8. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na 

zbycie w drodze darowizny na rzecz Gminy Wińsko, prawa własności nieruchomości 

gruntowej zabudowanej, oznaczonej ewidencyjnie jako działka gruntu nr 552/2, o pow. 

0,0817 ha, położonej w granicach obrębu Wińsko, jednostka ewidencyjna Wińsko, 

stanowiącej własność Powiatu Wołowskiego. 

9. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia wysokości 

opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdów oraz wysokości kosztów w przypadku 

odstąpienia od usunięcia pojazdu na rok 2024. 

10. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia 

Programu współpracy Powiatu Wołowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz z 
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podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na 2024 r. 

11. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie powierzenia 

prowadzenia zadań publicznych w przedmiocie organizowania nauki zawodu dla uczniów 

szkół realizujących kształcenie zawodowe prowadzonych przez Powiat Wołowski. 

12. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Powiecie Wołowskim za rok szkolny 

2022/2023. 

13. Sprawozdanie Starosty z wykonywania uchwał Rady Powiatu i działalności Zarządu 

między sesjami. 

14. Informacja Przewodniczącego Rady na temat działalności w okresie międzysesyjnym. 

15. Interpelacje i zapytania radnych. 

16. Wnioski i oświadczenia radnych. 

17. Wolne głosy, komunikaty. 

18. Zakończenie obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie proponowanego porządku..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Borkowski , Janusz Dziarski , Artur Fojt , Michał Gołąb , Bartosz Granat , Jarosław 

Iskra , Stanisław Jastrzębski , Kamil Jeżyna , Janusz Kawalec, Wacław Kwiek , Maciej 

Nejman, Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki , Zbigniew Skorupa , Józef Szumilas , 

Urszula Wojtyło 

NIEOBECNI (1) 

Anna Wróbel  

 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia. 
 

Wobec braku głosów przystąpiono do głosowania: 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Borkowski , Janusz Dziarski , Michał Gołąb , Bartosz Granat , Jarosław Iskra , 

Stanisław Jastrzębski , Kamil Jeżyna , Janusz Kawalec, Wacław Kwiek , Maciej Nejman, 

Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki , Zbigniew Skorupa , Józef Szumilas , Urszula 

Wojtyło 

BRAK GŁOSU (1) 

Artur Fojt  

NIEOBECNI (1) 

Anna Wróbel  



 

5 

 

 

 

Z powodów technicznych Przewodniczący Rady ogłosił 5 minutową 

przerwę. 
 

 

 

4. Wnioski i oświadczenia obywatelskie. 
 

Brak wniosków i oświadczeń. 

 

Wobec braku wniosków i oświadczeń przystąpiono do punktu kolejnego. 

5. Ocena stanu bezpieczeństwa sanitarnego powiatu wołowskiego za rok 2022. 
 

W dyskusji wzięli udział: 
Radni otrzymali materiały drogą elektroniczną. 

 

Pani Krystyna Fesz-Chlebowska przedstawiła ocenę stanu bezpieczeństwa sanitarnego 

powiatu wołowskiego za rok 2022. Pani Dyrektor zaznaczyła iż od poprzedniego roku 

nastąpiła zmiana kadrowa, gdzie przybył 1 pracownik. Stacja obsługuje 4 powiaty: milicki, 

średzki, górowski i wołowski. Stacja wykonywała badania związanie z zatruciem rzeki Odry. 

 

Radny Zbigniew Skorupa pytał o to czy decyzja płatnicza jest równoznaczna z mandatem? 

 

Pani Krystyna Fesz-Chlebowska odpowiedziała, że przy każdej kontroli, która wykazała 

niewłaściwości wydawana jest zgodnie z rozporządzeniem, opłaty to koszty poniesione w 

związku z wykonaną kontrolą. 

 

Przewodniczący pytał o odnotowanie zakażeniem koronawirusa?  

 

Pani Krystyna Fesz-Chlebowska odpowiedziała, że na terenie powiatu zostało odnotowane 

kilka przypadków. W obecnej chwili zakażenie koronawiurusem traktowane jest jako 

odpowiednik grypy. 

 

Radny Zbigniew Skorupa pytał o to w jaki sposób osoba chora skierowana jest na testy? 

 

Pani Dyrektor odpowiedziała, że lekarz może skierować na testy, ale nie ma już takiego 

obowiązku. Tak samo jest w przypadku szczepień, które nie są obowiązkowe. 

 

Wobec braku dalszych głosów przystąpiono do punktu kolejnego. 

 

6. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany 

uchwały Rady Powiatu Wołowskiego nr LVII/271/22 z dnia 29 grudnia 2022 r. w 

sprawie budżetu Powiatu Wołowskiego na 2023 rok. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
Skarbnik Artur Michałuszek przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Zmiany w planie dochodów i wydatków wynikają z: 
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1. Pisma Ministra Finansów nr ST3.4751.1.14.2023.p z dnia 3 października 2023 r.  

w sprawie przyznania dla Powiatu Wołowskiego w 2023 roku dodatkowej kwoty  

ze środków rezerwy subwencji ogólnej, 

2. Pisma Ministra Finansów nr ST3.4751.1.15.2023.p z dnia 8 listopada 2023 r.  

w sprawie przyznania dla Powiatu Wołowskiego w 2023 roku dodatkowej kwoty  

ze środków rezerwy subwencji ogólnej, 

3. Przyznania Powiatowi Wołowskiemu na 2023 r. (rata za okres od 01.09.2023 r. do 

30.09.2023 r.) dodatkowych środków z Funduszu Pomocy z tytułu wsparcia jednostek 

samorządu terytorialnego w realizacji dodatkowych zadań oświatowych związanych z 

kształceniem, wychowaniem i opieką nad dziećmi i uczniami będącymi obywatelami 

Ukrainy, o których mowa w art. 50 ust. 1 pkt 2 ustawy z dnia 12 marca 2022 r. o pomocy 

obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa (Dz.U. z 

2022 r. poz. 583, ze zm.), 

4. Wniosku Wydziału Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Starostwa Powiatowego w 

Wołowie w sprawie zwiększenia planu dochodów i wydatków, 

5. Wniosku Referatu Dróg Starostwa Powiatowego w Wołowie w sprawie bieżącej 

zmiany budżetu, 

6. Wniosku Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Starostwa 

Powiatowego w Wołowie w sprawie bieżącej zmiany budżetu, 

7. Wniosku Wydziału Inwestycji i Rozwoju Starostwa Powiatowego w Wołowie  

w sprawie bieżącej zmiany budżetu, 

8. Wniosku Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego  w Wołowie w sprawie 

bieżącej zmiany budżetu, 

9. Wniosku Liceum Ogólnokształcącego im. Mikołaja Kopernika w Wołowie  

w sprawie bieżącej zmiany budżetu, 

10. Wniosku Powiatowego Centrum Pomocy Psychologiczno-Pedagogicznej  

w Wołowie w sprawie bieżącej zmiany budżetu, 

11. Wniosku Zespołu Placówek Resocjalizacyjnych w Brzegu Dolnym w sprawie bieżącej 

zmiany budżetu, 

12. Wniosku Zespołu Szkół Specjalnych i Placówek Oświatowych w Wołowie  

w sprawie bieżącej zmiany budżetu, 

13. Wniosku Zespołu Szkół Zawodowych w Brzegu Dolnym w sprawie bieżącej zmiany 

budżetu, 

14. Wniosku Zespołu Szkół Zawodowych w Wołowie w sprawie bieżącej zmiany 

budżetu, 

15. Wniosku Placówki Opiekuńczo- Wychowawczej Typu Socjalizacyjnego  

w Wołowie w sprawie bieżącej zmiany budżetu, 

16. Wniosku Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wołowie w sprawie bieżącej 

zmiany budżetu, 

17. Rozwiązania rezerwy celowej przeznaczonej na wypłatę wynagrodzeń  

o charakterze jednorazowym tj. odprawy emerytalne, nagrody jubileuszowe i inne oraz 

wydatki osobowe niezaliczane do wynagrodzeń – 36.700,00 zł, 

18. Rozwiązania rezerwy celowej przeznaczonej wydatki za dostarczaną energię cieplną 

oraz elektryczną do Starostwa Powiatowego oraz podległych jednostek budżetowych – 

30.000,00 zł. 

 

 

Radny Bartosz Granat pytał o to czy powiat wołowski objął udziały w wysokości 500 000 zł 

w PCM w Wołowie? Drugie pytanie dotyczyło na jakim etapie są rozmowy z Urzędem 

Marszałkowskim odnośnie Szkoły w Lubiążu? 
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Starosta Janusz Dziarski odpowiedział, że środki pieniężne zostały przekazane w dniu 30 

marca 2023 r. Zostało podpisane oświadczenie przed notariuszem w Wołowie przez 

Starostów Wołowskich zostały objęte udziały w PCM w Wołowie. Odnośnie szkoły 

przyszpitalnej w Lubiążu, Zarząd podjął uchwałę o wezwaniu Zarządu Województwa 

Dolnośląskiego o zmianę uchwały odnośnie sieci szkół województwa dolnośląskiego, do tej 

pory nie otrzymaliśmy odpowiedzi. 

 

(Ad Vocem) 

Wicestarosta Jarosław Iskra odpowiedział, iż dogra zostanie wykonana po granicę powiatu. 

Planowane jest wykonanie chodnika od kościoła po cmentarz. Gmina Brzeg Dolny 

zadeklarowała swój udział. 

Starosta Janusz Dziarski poinformował iż 31 października został zaakceptowany wniosek o 

zmianę inwestycji w ramach wniosku w Polskim Ładzie.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska  Kamil Jeżyna 

poinformował iż projekt uchwały Rady został pozytywnie zaopiniowany. 

Wobec braku głosów przystąpiono do głosowania: 

Głosowano w sprawie: 
Rozszerzenie {Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany 

uchwały Rady Powiatu Wołowskiego nr LVII/271/22 z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie 

budżetu Powiatu Wołowskiego na 2023 rok}..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Borkowski , Janusz Dziarski , Artur Fojt , Michał Gołąb , Bartosz Granat , Jarosław 

Iskra , Stanisław Jastrzębski , Kamil Jeżyna , Janusz Kawalec, Wacław Kwiek , Maciej 

Nejman, Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki , Zbigniew Skorupa , Józef Szumilas , 

Urszula Wojtyło 

NIEOBECNI (1) 

Anna Wróbel  

 

 

7. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wołowskiego. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Skarbnik Artur Michałuszek przedstawił projekt uchwały waz z uzasadnieniem oraz 

objaśnieniami. 

Zgodnie z art. 231 ustawy o finansach publicznych zmiana kwot wydatków na realizację 

przedsięwzięć może nastąpić w wyniku uchwały organu stanowiącego jst. Zmiana w wpf 

wynika z konieczności ujęcia w katalogu przedsięwzięć zadania pn: ” Modernizacja i 
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rozbudowa systemów dziedzinowych oraz e-usług wraz z pozyskaniem danych do bazy 

danych EGIB w ramach Projektu Platforma Elektronicznych Usług Geodezyjnych – PEUG II. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska  Kamil Jeżyna 

poinformował iż projekt uchwały Rady został pozytywnie zaopiniowany. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wołowskiego. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Borkowski , Janusz Dziarski , Artur Fojt , Michał Gołąb , Bartosz Granat , Jarosław 

Iskra , Stanisław Jastrzębski , Kamil Jeżyna , Janusz Kawalec, Wacław Kwiek , Maciej 

Nejman, Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki , Zbigniew Skorupa , Józef Szumilas  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Urszula Wojtyło 

NIEOBECNI (1) 

Anna Wróbel  

 

8. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia 

zgody na zbycie w drodze darowizny na rzecz Gminy Wińsko, prawa własności 

nieruchomości gruntowej zabudowanej, oznaczonej ewidencyjnie jako działka gruntu nr 

552/2, o pow. 0,0817 ha, położonej w granicach obrębu Wińsko, jednostka ewidencyjna 

Wińsko, stanowiącej własność Powiatu Wołowskiego. 
 

W dyskusji wzięli udział: 

Starosta  Janusz Dziarski przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

Wójt Gminy Wińsko  w  dniu 28 września 2022 r.  złożyła wniosek w sprawie nieodpłatnego 

przekazania nieruchomości na rzecz Gminy Wińsko w drodze darowizny nieruchomości 

zabudowanej oznaczonej ewidencyjnie jako działka gruntu nr 552/2,  o pow. 0,0817 ha, 

położonej w granicach obrębu Wińsko, jednostka ewidencyjna Wińsko, stanowiącej własność 

Powiatu Wołowskiego. W celu ustalenia wartości rynkowej nieruchomości została 

sporządzona wycena nieruchomości przez uprawnionego rzeczoznawcę majątkowego. 

Zgodnie z operatem szacunkowym z dnia  15 grudnia 2022 r. wartość rynkowa zabudowanej 

nieruchomości gruntowej wynosi: 147.500,00 zł netto (słownie: sto czterdzieści siedem 

tysięcy pięćset  złotych 00/100 gr.).Zgodnie z obowiązującą Uchwałą Rady Gminy w Wińsku  

z dnia 26 czerwca 2015 r. nr XI/87/2015 w sprawie uchwalenia miejscowego  planu  

zagospodarowania przestrzennego  gminy Wińsko teren, na którym położona jest 

przedmiotowa  nieruchomość oznaczony jest na rysunku symbolem 12MN/U, dla którego 

ustalono przeznaczenie  terenu na mieszkaniową jednorodzinną i usługową. W wyniku 

podjętej uchwały  nr 278/717/19 z dnia 11 kwietnia 2023 r. w sprawie przeznaczenia do 

zbycia w drodze darowizny na rzecz Gminy Wińsko, prawa własności nieruchomości 

gruntowej zabudowanej, oznaczonej ewidencyjnie jako działka gruntu nr 552/2, o pow. 
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0,0817 ha, położonej w granicach obrębu Wińsko, jednostka ewidencyjna Wińsko, 

stanowiącej własność Powiatu Wołowskiego. 

W myśl  art. 37 ust. 2 pkt 2 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 roku o gospodarce 

nieruchomościami (Dz. U. z 2023 r. poz. 344, z późn. zm. -  zwanej dalej: ,,u.g.n.”) 

nieruchomość jest zbywana w drodze bezprzetargowej, jeżeli zbycie następuje między 

Skarbem Państwa a jednostką samorządu terytorialnego oraz między tymi jednostkami. 

Zgodnie z art. 13 ust. 2,  ust. 2a u.g.n. nieruchomość może być z zastrzeżeniem art. 59 ust. 1, 

przedmiotem darowizny na cele publiczne, a także przedmiotem darowizny dokonywanej 

pomiędzy Skarbem Państwa a jednostką samorządu terytorialnego, a także między tymi 

jednostkami. W umowie darowizny określa się cel, na który nieruchomość jest darowana. 

Darowizny nieruchomości stanowiącej przedmiot własności Skarbu Państwa dokonuje 

starosta, wykonujący zadania z zakresu administracji rządowej – za zgodą wojewody, a 

nieruchomości stanowiącej przedmiot własności jednostki samorządu terytorialnego jej organ 

wykonawczy – za zgodą rady albo sejmiku. Zgody nie wymaga dokonanie darowizny przez 

ministra właściwego do spraw budownictwa, planowania i zagospodarowania przestrzennego 

oraz mieszkalnictwa, o której mowa w art. 59 ust. 1. Stosownie do art. 14 ust. 5 u.g.n. 

zawarcie umów w sprawach, o których mowa w ust. 1-4, wymaga uprzedniej zgody 

wojewody  w odniesieniu do nieruchomości stanowiących własność Skarbu Państwa, z 

wyłączeniem czynności prawnych, dokonywanych przez ministra właściwego do spraw 

budownictwa, planowania   i zagospodarowania przestrzennego oraz mieszkalnictwa albo 

zgody odpowiednio rady lub sejmiku  w odniesieniu do nieruchomości stanowiących 

własność jednostek samorządu terytorialnego. 

           W związku z powyższym stanem faktycznym i prawnym, mając na uwadze, iż Gmina 

Wińsko zamierza na przedmiotowej nieruchomości realizować zadania własne gminy 

związane z zaspokajaniem potrzeb mieszkańców gminy tj. utworzeniem mieszkań 

komunalnych. 

Radny Bartosz Granat pytał na jakim etapie jest przekazanie działki dla Stowarzyszenia Osób 

Niepełnosprawnych w Wołowie. 

Starosta Janusz Dziarski wyjaśnił, iż osoba która zajmuje się tematem w SON w Wołowie 

przebywa na zwolnieniu lekarskim, dlatego też nie posiada aktualnych informacji. 

(Ad Vocem) 

Radny Bartosz Granat prosił o jak najszybsze załatwienie sprawy. 

Radny Zbigniew Posacki pytał odnośnie podejmowanej uchwały o to czy budynek był 

zamieszkany? 

Starosta Janusz Dziarski odpowiedział twierdząco, iż jest to budynek zamieszkiwany. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska  Kamil Jeżyna 

poinformował, iż projekt uchwały Rady został pozytywnie zaopiniowany. 

Wobec braku dalszych głosów przystąpiono do głosowania: 

Głosowano w sprawie: 
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Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na 

zbycie w drodze darowizny na rzecz Gminy Wińsko, prawa własności nieruchomości 

gruntowej zabudowanej, oznaczonej ewidencyjnie jako działka gruntu nr 552/2, o pow. 

0,0817 ha, położonej w granicach obrębu Wińsko, jednostka ewidencyjna Wińsko, 

stanowiącej własność Powiatu Wołowskiego z usunięciem omyłki pisarskiej w par.1 "na 

sprzedaż".  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Borkowski , Janusz Dziarski , Artur Fojt , Michał Gołąb , Bartosz Granat , Jarosław 

Iskra , Stanisław Jastrzębski , Janusz Kawalec, Wacław Kwiek , Maciej Nejman, Kazimierz 

Pakulski, Zbigniew Skorupa , Józef Szumilas , Urszula Wojtyło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Kamil Jeżyna , Zbigniew Posacki  

NIEOBECNI (1) 

Anna Wróbel  

 

9. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia 

wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdów oraz wysokości kosztów w 

przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu na rok 2024. 
 

W dyskusji wzięli udział: 

Pan Arkadiusz Muszyński przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Na podstawie art. 130a ust. 6 ustawy z dnia 20 czerwca 1997 r. - Prawo o ruchu drogowym  

(Dz. U. z 2023 r. poz. 1047 z późn. zm.) rada powiatu jest zobligowana do corocznego 

ustalania w drodze uchwały wysokości kosztów i opłat za usunięcie i przechowywanie 

pojazdów na obszarze danego powiatu. Maksymalne wysokości stawek ogłaszane są 

corocznie przez Ministra Finansów w drodze obwieszczenia. Stosownie do zapisów artykułu 

130a ust. 5f ww. ustawy usuwanie pojazdów oraz prowadzenie parkingu strzeżonego dla 

pojazdów usuniętych w przypadkach, o których mowa w ust. 1-2 przywoływanego artykułu, 

należy do zadań własnych powiatu, a starosta realizuje te zadania przy pomocy powiatowych 

jednostek organizacyjnych lub powierza ich wykonywanie zgodnie z przepisami o 

zamówieniach publicznych. W przypadku Powiatu Wołowskiego usuwanie i przechowywanie 

pojazdów zleca się podmiotowi zewnętrznemu. 

  W uchwale przyjmuje się wysokość stawek niższą od maksymalnie określonych przez 

Ministra Finansów, przy czym przy obliczaniu wysokości opłat za usunięcie i 

przechowywanie każdego z rodzajów pojazdów pod uwagę wzięte zostały stawki wynikające 

z umowy z przedsiębiorcą realizującym usługę usuwania i przechowywania w roku 2023, a 

także wzrost kosztów mający procentowe odzwierciedlenie w Obwieszczeniu MF. 

Rozstrzygnięcie postepowania o wyłonienie wykonawcy mającego realizować zadanie w 

2024 roku nastąpi po przyjęciu przez Radę Powiatu Wołowskiego uchwały określającej 

wysokość stawek. Przedmiotowa uchwała pozwoli na określenie wartości przedmiotu 

zamówienia usługi.  



 

11 

 

  Zgodnie z art. 130a ust. 6 ustawy z dnia 20 czerwca 1997 roku – Prawo o ruchu drogowym 

rada powiatu przy podejmowaniu uchwały w sprawie wysokości opłat ma obowiązek 

uwzględnienia kosztów usuwania i przechowywania pojazdów na obszarze danego powiatu 

oraz konieczności sprawnej realizacji zadań związanych z usuwaniem pojazdów z dróg i ich 

przechowywaniem. Są to jedyne przesłanki materialnoprawne kształtujące treść uchwały 

podejmowanej na podstawie art. 130a ust. 6 ustawy z dnia 20 czerwca 1997 r.  Prawo o ruchu 

drogowym. W regulacji ustawowej należy zwrócić uwagę na kwestię dotyczącą „sprawności 

realizacji zadania”. Nie ma wątpliwości co do tego, że pod pojęciem „zadania” ustawodawca 

rozumie nie tylko dokonanie samego usunięcia pojazdu i jego przechowywanie, ale również 

uwzględnia procedury administracyjne realizowane przez organ. W zastosowaniu 

praktycznym wytyczną „sprawności” należy odczytać jako z jednej strony realizację 

skuteczną, czyli taką, w której wynik zgadza się z celem, a z drugiej jako ekonomiczną. 

Działanie jest uznawane za ekonomiczne, gdy ekonomiczna wartość wyniku jest wyższa niż 

wysokość poniesionych w związku z tym kosztów. Przyjmując, że zadanie nałożone na 

starostę należy potraktować w sposób syntetyczny, aspekt ekonomiczności wiąże się z 

kalkulacją opłat różnicy między ogólnymi kosztami realizacji zadania, a realnie uzyskanymi 

dochodami – zarówno z opłat, o których mowa w art. 130a ust. 5c, jak i zwrotu kosztów, o 

których mowa w art. 130a ust. 10h ustawy z dnia z dnia 20 czerwca 1997 r. Prawo o ruchu 

drogowym. W przypadku analizowanego zadania, zbilansowanie wyników finansowych jest 

niemożliwe w sytuacji nieodebrania pojazdów z parkingu. Długotrwała procedura ustalania 

prawa własności pojazdu, a następnie postepowanie w sprawie przewłaszczenia generują 

koszty, których wyegzekwowanie jest w praktyce niemożliwe. Wymiernie pokazuje to wynik 

finansowy na dzień 30.09.2023, w którym wydatki wynoszą blisko 210 tys. zł. natomiast 

dochody wykonane kształtują się na poziomie niespełna 10 tys. zł.  

  W wyroku z dnia 13 stycznia 2017 r., sygn. akt I OSK 1916/16 Naczelny Sąd 

Administracyjny słusznie zauważył, że wpływ przesłanek wymienionych w delegacji 

ustawowej na ostateczne rozstrzygnięcie podejmowane przez radę powiatu wyznaczony jest 

obowiązkiem ich wzięcia pod uwagę, co daje radzie powiatu elastyczność w kształtowaniu 

treści uchwały. Uwzględniając przesłanki zawarte w art. 130a ust. 6 ustawy z dnia z dnia 20 

czerwca 1997 r. Prawo o ruchu drogowym i korzystając z przyznanej elastyczności 

kształtowania opłat zostały one zaproponowane w wysokości zgodnej z przepisami prawa. 

Radny Maciej Nejman pytał o to na jakim etapie jest realizacja parkingu na którym miały być 

przechowywane pojazdy. 

Radny Józef Szumilas taka informacja będzie w sprawozdaniu pana Starosty. Jest ukończony, 

trwa montaż monitoringu. 

Pani Magdalena Górak- Kaleta wyjaśniła, iż realizowany jest drugi etap inwestycji. 

Montowany jest niezbędny monitoring. Wykonawcy potwierdzają datę zakończenia realizacji 

zadania. W tym roku konserwator nie wyraził zgody na jakiekolwiek remonty z tytułu, iż 

budynek ma zachować elementy architektury takie w jakich został wykonany pierwotnie. Stąd 

zrezygnowano z remontu budynku w tym roku.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska  Kamil Jeżyna 

poinformował, iż projekt uchwały Rady został pozytywnie zaopiniowany. 

Wobec braku dalszych głosów przystąpiono do głosowania: 
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Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia wysokości 

opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdów oraz wysokości kosztów w przypadku 

odstąpienia od usunięcia pojazdu na rok 2024..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Borkowski , Janusz Dziarski , Artur Fojt , Michał Gołąb , Bartosz Granat , Jarosław 

Iskra , Stanisław Jastrzębski , Kamil Jeżyna , Janusz Kawalec, Wacław Kwiek , Maciej 

Nejman, Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki , Zbigniew Skorupa , Józef Szumilas , 

Urszula Wojtyło 

NIEOBECNI (1) 

Anna Wróbel  

 

10. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia 

Programu współpracy Powiatu Wołowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz z 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2024 r. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pani Magdalena Górak- Kaleta przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Ustawa o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie nakłada na jednostki samorządu 

terytorialnego obowiązek tworzenia programów współpracy z organizacjami pozarządowymi. 

Program współpracy jest dokumentem,  określającym zasady polityki realizowanej przez 

organ administracji publicznej wobec sektora pozarządowego. Przyjmowanie rocznych 

programów współpracy z organizacjami pozarządowymi jest zgodnie z art. 5a ust 1 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, obowiązkiem każdej JST.  

Program będący załącznikiem do niniejszej uchwały określa zakres i formy współpracy 

finansowej oraz pozafinansowej, a także zadania priorytetowe w zakresie współpracy Powiatu 

Wołowskiego z organizacjami w 2024 roku.  

Zgodnie z uchwałą Rady Powiatu Wołowskiego z 27 września 2010 roku w sprawie 

określenia szczegółowego sposobu konsultacji z organizacjami pozarządowymi aktów prawa 

miejscowego, program podlegał konsultacjom. Zostały one ogłoszone 31 października  2022 

r. i trwały od 09 listopada do 16 listopada 2023 r.  

Projekt programu został zamieszczony na stronie internetowej, w Biuletynie Informacji 

Publicznej oraz na tablicy ogłoszeń w Starostwie Powiatowym w Wołowie. W ramach 

konsultacji zorganizowano w dniu 13 listopada 2023 r. o godz. 15.00 otwarte spotkanie w Sali 

Sesyjnej Starostwa Powiatowego w Wołowie.  

W wyznaczonym, końcowym terminie konsultacji tj. do 16 listopada 2023 r. nie wpłynęły 

żadne uwagi do projektu programu.  
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Rada Powiatu Wołowskiego, przyjmując niniejszy dokument, wyraża wolę realizacji swoich 

zadań ustawowych, w zakresach gdzie jest to możliwe, w ścisłym współdziałaniu z 

organizacjami. Przyjęcie uchwały oraz programu jest w pełni uzasadnione. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej Stanisław Jastrzębski poinformował 

iż projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

Wobec braku głosów przystąpiono do głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia Programu 

współpracy Powiatu Wołowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz z podmiotami, o 

których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2024 r..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Borkowski , Janusz Dziarski , Artur Fojt , Michał Gołąb , Bartosz Granat , Jarosław 

Iskra , Stanisław Jastrzębski , Kamil Jeżyna , Janusz Kawalec, Wacław Kwiek , Maciej 

Nejman, Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki , Zbigniew Skorupa , Józef Szumilas , 

Urszula Wojtyło 

NIEOBECNI (1) 

Anna Wróbel  

 

 

11. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie powierzenia 

prowadzenia zadań publicznych w przedmiocie organizowania nauki zawodu dla 

uczniów szkół realizujących kształcenie zawodowe prowadzonych przez Powiat 

Wołowski. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pani Katarzyna Fęglerska przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

W związku z wprowadzoną reformą systemu oświaty oraz dostosowania sieci szkół do 

nowego ustroju szkolnego wprowadzonego ustawą Prawo Oświatowe, Powiat Wołowski 

prowadzi zarówno szkoły ponadpodstawowe jak również branżowe. Uczniowie uczący się w 

klasach wielozawodowych branżowej szkoły I stopnia będący młodocianymi pracownikami 

odbywają kursy dokształcania zawodowego w zakresie teoretycznych przedmiotów 

zawodowych. 

Młodociani pracownicy nie mają możliwości odbywania zajęć w zakresie teoretycznych 

przedmiotów zawodowych w swojej szkole z uwagi na wielozawodowość. Realizują zatem 

zajęcia teoretyczne zawodowe w formie kursowej w innych placówkach, w których odbywa 

się kurs w danym zawodzie. Jeżeli nauka zawodu jest prowadzona w jednostce oświatowej, 

dla której organem prowadzącym jest inny organ, niż Powiat Wołowski. Warunkiem podjęcia 
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współpracy w zakresie nauki zawodu z placówką usytuowaną na terenie innego powiatu jest 

zawarcie porozumienia pomiędzy jednostkami samorządu terytorialnego prowadzącymi te 

placówki. 

Koszty dokształcania młodocianych ponosi organ prowadzący szkołę, każdego roku planując 

środki na ten cel w budżecie. W bieżącym roku na realizację kursów zawodowych we 

Wschowie zaplanowano kwotę 19.600,00 zł 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Józef Szumilas 

poinformował, iż projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

Wobec braku głosów przystąpiono do głosowania: 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie powierzenia 

prowadzenia zadań publicznych w przedmiocie organizowania nauki zawodu dla uczniów 

szkół realizujących kształcenie zawodowe prowadzonych przez Powiat Wołowski..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Borkowski , Janusz Dziarski , Artur Fojt , Michał Gołąb , Bartosz Granat , Jarosław 

Iskra , Stanisław Jastrzębski , Kamil Jeżyna , Janusz Kawalec, Wacław Kwiek , Maciej 

Nejman, Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki , Zbigniew Skorupa , Józef Szumilas , 

Urszula Wojtyło 

NIEOBECNI (1) 

Anna Wróbel  

 

12. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Powiecie Wołowskim za rok 

szkolny 2022/2023. 
 

W dyskusji wzięli udział: 
Radni otrzymali materiały drogą elektroniczną.  

Pani Katarzyna Fęglerska przedstawiła informacje zawarte w raporcie.  

Starosta Janusz Dziarski pytał o programy w których powiat rozpoczął swoje uczestnictwo? 

Pani Katarzyna Fęglerska odpowiedział, iż powiat wołowski bierze udział w projekcie pt. 

"Szansa dla wszystkich".  

Obejmuje uczniów klas maturalnych, projekt ma celu realizację zajęć z j. polskiego oraz 

matematyki. Wsparciem mają być przekazane materiały oraz pomoce edukacyjne. w 

projekcie docelowo udział może wziąć 360 uczniów. Uczniowie będą mieli możliwość 

indywidualnych korepetycji. Czas trwania projektu to 2 lata. Drugim projektem jest "Rozwój 

kształcenia zawodowego w powiecie wołowskim. edycja 3". Jest to projekt który, ma na celu  

poprawę kształcenia zawodowego w szkołach powiatu. Wartość to ponad 4 000 000zł. Powiat 

otrzymał dofinansowanie w wysokości ok 3 800 000 zł. 
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Radny Kamil Jeżyna pytał pana Starostę jakie rozwiązania są rozważane odnośnie 

przeprowadzonej analizy przez firmę Vulcan? 

Starosta Janusz Dziarski (Ad Vocem) odpowiedział, iż jednym z rozwiązań jest zatrzymanie 

naboru do MOWu i przeniesienie uczennic do placówki w Brzegu Dolnym. Rozwiązanie to 

pozwoli na zaoszczędzenie ok 760 000 zł. Obiekt wymaga bardzo dużych nakładów 

finansowych odnośnie odnowy. Zostały zracjonalizowane otwarte oddziały w naborze 

2023/204. 

Radny Kamil Jeżyna (Ad Vocem) czy zmiana lokalizacji wynika z raportu Vulcanu? Czy 

Zarząd podjął uchwałę w kwestii przeniesienia MOWU? 

Radny Artur Fojt (Ad Vocem) w ramach uzupełnienia odnośnie optymalizacji kosztów, które 

zawarte są w raporcie Vulcana. W celu utrzymania szkoły w Lubiążu, wstępujemy na drogę 

administracyjną. 

Starosta Janusz Dziarski (Ad Vocem) przeniesienie dziewcząt do Brzegu Dolnego, spowoduje 

wyzerowanie kosztów funkcjonowania.  

Radny Kamil Jeżyna (Ad Vocem) w oparciu o co zmienia się lokalizacja MOwu w 

Godzięcinie? 

Starosta Janusz Dziarski (Ad Vocem) była to decyzja Zarządu Powiatu. 

Radna Urszula Wojtyło zaznaczyła, aby zlikwidować szkołę w Lubiążu należy wskazać 

placówkę, do której zostaną przeniesieni uczniowie. 

Starosta Janusz Dziarski (Ad Vocem) zaznaczył, że Wydział Edukacji, Kultury, Nauki i 

Sportu poświęca bardzo wiele czasu na współpracę odnośnie pisania programów 

edukacyjnych. 

Radna Urszula Wojtyło (Ad Vocem) realizacja spoczywa na barkach pracowników 

oświatowych. 

Radny Józef Szumilas w ramach sprostowania zaznaczył, iż szkoła w Lubiążu nie zostanie 

zlikwidowana. Powstała jednak teza odnośnie organu prowadzącego placówki. 

Radny Bartosz Granat pytał o odbiory końcowe w CKZiU? 

Pani Kierownik Wydziału Inwestycji i Rozwoju w Starostwie Powiatowym w Wołowie 

Magdalena Górak- Kaleta odpowiedziała iż dnia 29.11.2023 r. odbył się odbiór końcowy 

modernizacji Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Wołowie. W dniu 

dzisiejszym trwały pracę odnośnie płatności końcowej. W dalszym ciągu nie możemy 

uruchomić kotłowni z racji przyłącza z Tauronem. Szkoła została przygotowana na różne 

warianty w przypadku ogrzewania. 

Wobec braku głosów przystąpiono do kolejnego punktu. 

 

13. Sprawozdanie Starosty z wykonywania uchwał Rady Powiatu i działalności Zarządu 

między sesjami. 
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W dyskusji wzięli udział: 
Starosta Janusz Dziarski dodał, iż zaistniałe zmiany w budżecie dotyczą informatyzacji usług 

geodezyjnych. 

Radna Urszula Wojtyło pytała o to czy zostało rozstrzygnięte postępowanie na zimowe 

utrzymanie dróg powiatowych? Jaka jest realizacja? Drugie pytanie dotyczyło uruchomienia 

Zakładu Pielęgnacyjno - Opiekuńczego? Ile dróg zostało zgłoszonych w ramach wniosków 

Polskiego Ładu. 

Starosta Janusz Dziarski odpowiedział, że jeżeli chodzi o utrzymanie dróg to zgłosił się 1 

referent i działa na terenie powiatu. Zapytania zostały skierowane również do PGK w 

Wołowie oraz BD. Prosił pana Wicestarostę o uzupełnienie. Odnośnie ZPO wspomagaliśmy 

obiekt w ramach ppoż. 

Pani Magdalena Górak- Kaleta dodała, iż od lutego do 20 listopada trwały prace w ZPO. W 

dniu 20.11. br kontrola p.poż zezwoliła na uruchomienie placówki. Klucze zostały przekazane 

do PCM-u. 

Radna Urszula Wojtyło (Ad Vocem) pytała o działania podejmowane w celu uruchomienia 

ZPO. Na jakich drogach były podjęte działania i jaka była kwota przetargu? 

Radny Artur Fojt (Ad Vocem) odpowiedział w ramach 8 edycji zostały złożone wnioski na 

drogach gminy Wołów. Od Wołowa do Gródka, od Pawłoszewa do granicy z powiatem 

trzebnickim, Stobno - Bukowice. Niestety wniosek nie uzyskał akceptacji. Wnioski które 

zostały zaakceptowane to wnioski obejmujące Prawików teren zabudowany, Stobno teren 

zabudowany, odcinek drogi przez Nieszkowice.  

Radny Bartosz Granat odniósł się do złożonych wniosków i pominięciu odcinka Gródek - 

Wołów, wyrażając swoje oburzenie. 

Radny odniósł się także do funkcjonowania przychodni i braku lekarzy, co powoduje długi 

czas oczekiwania na wizytę. Efektem jest wzmożony ruch podczas opieki świątecznej. Drugie 

pytanie dotyczyło funkcjonowania tomografu. 

Starosta Janusz Dziarski (Ad Vocem) odniósł się do wypowiedzi radnego Granata, osobami 

właściwymi odnośnie przychodni są prezes Burdach. 

Radny Józef Szumilas prosił o powściągliwość w swoich wypowiedziach. 

Radna Urszula Wojtyło ponownie pytała o ZPO i kwoty zawarte w przetargu? 

Radny Jarosław Iskra (Ad Vocem) odnośnie utrzymania dróg poinformował, iż wygrała i 

zajmuje się tym firma z Wińska. Oczywiście utrzymanie dróg to są motogodziny, które z roku 

na rok są większe. Mieszanka na śliskość kosztuje 460 zł na godzinę. Referat dróg prowadzi 

dyżury. Do odśnieżania dróg powiatowych jest prawie 300km. 

Radni Wojtyło, Granat, Dziarski, Posacki oraz Fojt dyskutowali odnośnie wniosków 

składanych do Polskiego Ładu na drogę w miejscowości Gródek. 
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Wobec braku dalszych głosów przystąpiono do punku kolejnego. 

 

14. Informacja Przewodniczącego Rady na temat działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący poinformował o swoim uczestnictwie w Powiatowym Dniu Nauczyciela w 

Zespole Szkół Specjalnych oraz w obchodach do 75 - lecia utworzenia Zespołu Szkół 

Zawodowych w Brzegu Dolnym. 

Przewodniczący odniósł się również do korespondencji z Urzędu Skarbowego dotyczącej 

oświadczeń majątkowych, które miały błędy 

 

Wobec braku głosów przystąpiono do punktu kolejnego. 

 

15. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Brak. 

 

Wobec braku głosów przystąpiono do punktu kolejnego. 

 

16. Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Brak. 

 

Wobec braku głosów przystąpiono do punktu kolejnego. 

 

17. Wolne głosy, komunikaty. 

 

Brak. 

 

Wobec braku głosów przystąpiono do punktu kolejnego. 

 

18. Zakończenie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął LXV posiedzenie Rady 

Powiatu Wołowskiego. 

 

 

  

Przewodniczący 

Rada Powiatu Wołowskiego 

  

 

Przygotował(a): Elżbieta Pogwizd 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


